
Motivační dopis – Kateřina Popelková 

Vážená komise, 

jmenuji se Kateřina Popelková, ucházím se o místo v absolventském programu FN Olomouc a 

LF UP v Olomouci a ráda bych tímto motivačním dopisem doplnila svůj životopis. V tomto 

akademickém roce jsem studentkou posledního ročníku magisterského programu Všeobecné 

lékařství na LF UP v Olomouci. 

Mnou preferovaný obor je jediný, a tím je vnitřní lékařství. Vzhledem k tomu, že bych se 

v budoucnu chtěla věnovat zejména endokrinologii, diabetologii a obezitologii, které mě 

během studia velice zaujaly, chtěla bych nastoupit na III. Interní kliniku FN Olomouc – 

nefrologickou, revmatologickou a endokrinologickou. 

Poté, co jsem v prvním ročníku získala stipendium paní Josefíny Napravilové za vynikající 

studijní výsledky, rozhodla jsem se věnovat také mimoškolním aktivitám, což mě přivedlo ke 

Spolku mediků. Přes pozici spoluorganizátorky adaptačních kurzů pro budoucí studenty 

prvního ročníku všeobecného lékařství jsem se vypracovala až na pozici hlavní organizátorky 

plesu lékařské fakulty UPOL v letech 2023 a 2024. Tímto jsem získala cenné zkušenosti 

v komunikaci a jednání s lidmi, naučila jsem se řešit nečekané situace pod tlakem a hledat 

kreativní řešení. V neposlední řadě jsem si vyzkoušela organizaci jedné z největších 

společenských akcí v Olomouckém kraji. 

Přestože jsem původně zvažovala stát se praktickou lékařkou, během posledních dvou let jsem 

mohla v rámci výuky a dobrovolných stáží absolvovat až 16 týdnů na interních odděleních a 

klinikách nejenom ve FN Olomouc. Ze všech stáží mě nejvíce oslovila III. Interní klinika, kde 

jsem měla možnost získat cenné praktické zkušenosti. Díky plnému zapojení do každodenní 

práce lékařů jsem se naučila provádět odběr anamnézy, fyzikální vyšetření a spolupracovat s 

pacienty. Stáž na III. Interní klinice potvrdila můj zájem o vnitřní lékařství a přispěla k utváření 

mé profesní orientace. Nejvíce mě zaujal obor diabetologie a obezitologie, kde jsem pod 

vedením docentky Ľubici Cibíčkové měla možnost podílet se na studenstké vědecké činnosti. 

Naučila jsem se tak zpracovávat data, vyhledávat validní informace, které jsem následně 

publikovala ve formě abstraktu a prezentovala před komisí a ostatními studenty. Protože mě 

výuka na klinice natolik zaujala, rozhodla jsem se v posledním ročníku přihlásit ke studentské 

pedagogické činnosti. Ráda bych své poznatky a nadšení předala i ostatním studentům a 

podpořila jejich zájem o interní medicínu. 

 

 

Předem Vám děkuji za zvážení mé žádosti a těším se na případné shledání u pohovoru,  

 

Kateřina Popelková 


